
Wat is de ambitie van N-VA?
Met N-VA willen we opnieuw besturen. Wij zijn 
een beleidspartij die de voorbije jaren gedwon-
gen in oppositie zat. Vanaf 13 oktober willen 
we opnieuw voluit mee de koers uitzetten en de 
gemeente terug in vorm krijgen. De N-VA is de 
enige partij die dat vandaag kan. We moeten de 
Beernemnaar opnieuw perspectief geven. Dat 
is ook nodig gezien de vele uitdagingen die met 
een rotvaart op ons afkomen.

Waarom zou jij een goede burgemeester zijn?
De inzet is enorm. De beslissingen die we de 
komende bestuursperiode nemen of niet ne-
men, zullen de gemeente voor tientallen jaren 
in de plooi leggen. Dat vraagt een doordachte, 
onderbouwde en verantwoordelijke aanpak. 
Als kandidaat-burgemeester denk ik – in alle 
bescheidenheid- dat ik over de nodige erva-
ring, kennis en kwaliteiten beschik om onze 
gemeente de juiste richting in te sturen. Als 
eerste schepen heb ik samen met mijn collega’s 
bewezen dat we kunnen besturen en dat we dat 
goed doen. Als bevoegde schepen voor openba-
re werken, cultuur en jeugd heb ik getoond het 
verschil te kunnen maken en zaken in beweging 
te zetten. 

Hoe wil je het aanpakken? 
Mensen moeten van mij geen grote woorden of 
veelvuldige communicatie verwachten. Als kan-
didaat-burgemeester ga ik voor een aanpak zo-
als de mensen me kennen: rustig, hard werken, 
gedreven en stevig met de voeten op de grond. 
Weinig beloftes, tenzij goed, verantwoordelijk 
bestuur met een duidelijke maar realistische 
ambitie. Overigens sta ik er niet alleen voor. 
Politiek is voor mij een ploegsport. We hadden 
al een enthousiaste groep en die hebben we nog 
kunnen versterken met stuk voor stuk sterke en 
fijne mensen. Daar ben ik trots op en dat geeft 
veel energie, vertrouwen en goesting.

KANDIDAAT-BURGEMEESTER 

We staan klaar om te besturen

Je bent ook Vlaams parlementslid.  
Kan je dat combineren? 
Uiteraard. Meer nog, de combinatie is een unie-
ke kans voor onze gemeente. Steeds meer lokale 
dossiers worden direct of indirect door Vlaam-
se regelgeving beïnvloed. Als burgemeester in 
het Vlaams parlement kan je de Beernemse 
belangen rechtstreeks verdedigen en wegen op 
dossiers die belangrijk zijn voor onze gemeente 
of de regio. Als burgemeester heb je de vinger 
aan de pols en als parlementslid kan je de be-
zorgdheden meteen aanpakken. 

“DE BESLISSINGEN DIE WE  
DE KOMENDE BESTUURSPERIODE 

NEMEN, ZULLEN DE GEMEENTE 
VOOR JAREN IN DE PLOOI LEGGEN”
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SCAN DEZE QR-CODE  
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Je kan alle kandidaten terugvinden op beernem.n-va.be
Stem voor N-VA Beernem

■ Stage bij de gemeentediensten
Om de dagelijkse taken beter te 
be grijpen, loop ik een dag mee bij 
de technische en groendienst, als 
theatertechnieker, in de bibliotheek 
en de kinderopvang. Zo kan ik de 
uitdagingen goed inschatten.

■ Ambitieus en realistisch  
meerjarenplan 
Geen tijd te verliezen, dus we starten 
onmiddellijk. We zetten in op een 
sterk beleidsplan met een langeter-
mijnvisie en een goede financiële 
planning. Tegelijkertijd nemen we 
de be zorgdheden van de oppositie 
serieus.

■ Beernem op de kaart
Lokaal bestuur is steeds meer 
afhanke lijk van hogere wetgeving en 
voor internet-, energie-en waterpro-
jecten van nutsmaatschappijen. Dat 
vergt een bovenlokale aanpak. We 
brengen die prioriteiten en partners 
in kaart en ondernemen actie.

■ Cultuuromslag 
Cultuur en erfgoed liggen mij nauw 
aan het hart. Daarom zorgen we 
voor een cultuuromslag. Te begin-
nen met een expo over Beernemse 
mu ziekcultuur, een concert op een 
unieke locatie en amateurkunsten-
festival.
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THUIS IN BEERNEM

“Geen grote         
woorden maar 
de voeten op  

            de grond.” 

Om onze gemeente  
klaar te maken voor  
de toekomst moeten we 
actie ondernemen.

UITDAGINGEN
Beernem moet voor iedereen een 
thuis zijn. We moeten trots zijn  
op onze jongeren, verenigingen, 
senioren en ondernemers

THUIS IN BEERNEM
Met N-VA willen we deel-
nemen aan het bestuur. Ik 
ben daarbij dan ook graag 
uw kandidaat-burgemeester.

MEE BESTUREN



Onze samenleving verandert in snel tempo, 
en dat voelen we ook in onze gemeente. De 
groeiende en veranderende bevolking  zorgt 
ervoor dat  wonen alsmaar moeilijker betaal-
baar wordt, om nog maar te zwijgen over de 
groeiende mobiliteitsproblematiek. De digitale 
revolutie zet alles op zijn kop en brengt nieu-
we vragen en verwachtingen met zich mee. 
Daarnaast vraagt de energietransitie om een 
vernieuwde infrastructuur en een nieuwe ma-
nier van denken. Niet alleen van de overheid en 
ondernemers, maar van ons allemaal. We moe-
ten zorgen voor voldoende kwalitatieve ruimte 
om te wonen, werken en leven.

De verwachtingen van onze inwoners ver-
schillen. Mensen die hier geboren en getogen 
zijn, hebben vaak andere zorgen dan nieuwe 
inwoners. Maar uiteindelijk willen we allemaal 
hetzelfde: ons thuis voelen in onze gemeente. 
Daar draait het om.

LEKKER BEERNEM

Samen een hapje eten met vrienden of fami-
lie, met een frisse Rodenbach bijpraten met 
vrienden of frietje halen met het gezin op 
zondagavond. Daar kan ik echt van genieten. 
In onze gemeente hebben we gelukkig tal 
van goede adresjes en horecazaken. Gelukkig 
maar, want ze zijn van onschatbare waarde.

DE ‘WONDERJAREN’

Enkel mooie herinneringen aan mijn kinder- 
en jeugdjaren in de Oudeputstraat. Uren 
heb ik met de vrienden en buren rondgefietst 
in ‘de wijk’ of gespeeld aan ‘de buis’ aan het 
speelpleintje in de Lindemeersen. Later talloze 
optredens en festivalletjes georganiseerd in JH 
The Nooddle. Tijdens de 6 jaar in het bestuur 
leerde ik ook de liefde van mijn leven en 
vrouw Jill kennen.

MOOISTE PLEKJE 

Rond het kanaal zijn er talloze mooie plekjes, 
Beverhoutsveld is mogelijk Vlaanderens meest 
onbekende parel, we hebben prachtige bossen 
en fantastische dreven, de majestueuze Kool-
dreef, enz. We hebben zoveel unieke plaatsen 
en uitzichten, maar als ik echt moet kiezen, 
heeft Oedelemberg misschien wel een streepje 
voor. 

OPVALLENDSTE GESCHIEDENIS  

Onze gemeente heeft een ongekend rijke ge-
schiedenis, met tal van opmerkelijke verhalen 
en gebeurtenissen. Daar zouden we eigenlijk 
veel meer mee moeten doen. Wellicht zijn 
de ‘Slag om Beverhoutsveld’ en de ‘Moorden 
van Beernem’ de bekendste historische feiten. 
Maar de eeuwenoude historiek van de mid-
deleeuwse pottenbakkers tot de steenbakkerij 
is misschien wel de belangrijkste. 

Bij N-VA koesteren we ons 
sterk sociaal weefsel in Beer-
nem. We hebben hier veel 
om trots op te zijn: gedreven 
ondernemers, enthousiaste 
jeugd - en seniorenvereni-
gingen, bloeiende cultuur- en 
sportclubs en betrokken buurten waar mensen 
elkaar waarderen. Toch heeft onze verande-
rende samenleving, en zeker de coronacrisis, 
een grote impact gehad op dit kostbare weefsel. 
Het beschermen en versterken hiervan is een 
belangrijke taak. We kunnen het niet simpelweg 
zijn gang laten gaan; we moeten actief aan de 
slag. Op verschillende beleidsdomeinen is er 
de voorbij jaren te weinig vooruitgang geboekt. 
Daarom willen we een flinke stroomstoot geven. 

Investeren in gebouwen en omgeving
We moeten onze ondernemers meer ruimte 
geven, zowel letterlijk als figuurlijk. Het is tijd 
voor een stevig economisch ruimtelijk beleid 
en een commerciële strategie. Dat slechts 1% 
van alle gemeentelijke middelen naar de lokale 
economie gaat, zegt genoeg. Dat moet anders.
Zich thuis voelen betekent ook verbonden zijn 
met je omgeving. Daarom zijn investeringen 
in cultuur, sport- en jeugdinfrastructuur heel 
belangrijk. De voorbije jaren is hier echter een 
grote achterstand opgebouwd. We willen voor 
een inhaalbeweging gaan waarbij we kiezen 
voor duurzaamheid door ons eerst te richten 
op de meest dringende noden. Zo krijgen het 
Bargegebouw, de site Kleuterweelde, de bui-
tenschoolse kinderopvang  in de Beukendreef 
en sporthal Den Akker een volledige renovatie, 
zodat ze weer 30 jaar meekunnen.

Het belang van infrastructuur 
Onze jeugdverenigingen bloeien, maar de in-
frastructuur is vaak versleten en energieverslin-
dend. Het plan voor de vernieuwing van jeugd-

locaties, dat ik als schepen 
van jeugd had opgestart, 
moet weer opgepakt wor-
den. Ik denk bijvoorbeeld 
aan een groepsaankoop 
voor jeugdlokalen. Er is 
ook een grote behoefte aan 

gemeenschapsruimte, maar gebouwen zoals  
het Schepenhuys werden gesloten en er werd 
niet geïnvesteerd in het Bargegebouw. Dat zien 
wij anders. We moeten de lat  hoger leggen. 
Gemeenschapsvorming is voor ons essentieel, 
en als het aan N-VA ligt, verdubbelen we het 
budget voor cultuur.

Erfgoed is wat we krijgen van de generaties 
voor ons, en wat we koesteren om  
door te geven.
Het versterken van onze identiteit betekent 
het verbinden van verleden en toekomst. We 
willen netwerken versterken, mensen samen-
brengen en ondersteunen. Dit kan door onze 
kerkgebouwen een nieuwe invulling te geven, 
bijvoorbeeld als ontmoetingsruimte in de Moe-
der Gods, Oedelem en Sint-Joris. Niet alleen 
erover praten, maar ook daadwerkelijk investe-
ren. Erfgoed kan een nieuwe dimensie krijgen, 
zoals we hebben gedaan met de begraafparken. 
Zo zou de oude steenoven in Oedelem kunnen 
omgetoverd worden tot een dorpspark, of kun-
nen we Sint-Joris via een pad verbinden met het 
fiets- en wandelnetwerk langs het kanaal. Dit 
zou Sint-Joris openen als dorp aan het kanaal 
en zorgen voor een prachtige ontsluiting.
Uiteindelijk draait het om bestuurskracht. Wat 
willen we doen, wat kunnen we doen, en hoe 
doen we dat het beste? Dit vraagt om efficiënt 
bestuur, focus op de kerntaken en samenwer-
king. We hebben daarbij dringend een boven-
lokale visie nodig. Beernem mag in geen geval 
een afgelegen deelgemeente worden in de verre 
stadsrand.

Beernem is niet alleen de plaats waar we wonen of werken, het is de plaats waar 
we (samen)leven. We groeien er op en brengen er een groot deel van onze vrije tijd 
door. Beernem is met andere woorden een deel van onze identiteit. En daar moeten 
we ook in investeren. Onze gemeenschapsvoorziening speelt daarbij een belangrijke 

rol. We moeten er voor zorgen dat deze up-to-date is en klaar voor de toekomst.

UITDAGINGEN
THUIS IN BEERNEM

Plannen zijn er niet om in de kast te leggen; 
ze moeten in actie worden omgezet.  

Dat betekent ook de nodige centen voorzien.

De komende jaren zijn cruciaal voor 
de toekomst van Beernem, Oedelem, 
Sint-Joris en Oostveld. De keuzes die 
we vandaag maken, bepalen hoe onze 
gemeente er de komende decennia uit 
zal zien. We moeten gaan naar een 
financieel gezonde gemeente met een 
heldere visie zodat we de juiste keuzes 
voor de lange termijn kunnen maken.

Thuis zijn vraagt een fijne leefomgeving. En die 
begint met propere, groene buurten en goed 
onderhouden voet- en fietspaden. Met N-VA 
willen we onze dorpskernen aantrekkelijker 
maken door de invalswegen te verfraaien en 
het gemeenteplein in Beernem en de markt in 
Oedelem te vernieuwen. Een duidelijk wegen-
renovatieplan moet daarnaast de opgebouwde 
achterstand in het onderhoud van woonstraten 
aanpakken.

Als we verstandig willen omgaan met onze 
ruimte, moeten we een duidelijke ruimtelijke 
visie ontwikkelen waarin landbouw, onderne-
merschap en wonen de juiste plek krijgen. Zo’n 
kader bepaalt hoe we omgaan met woonuitbrei-
dingsgebieden, appartementen en mobiliteit 
en omvat ook een nieuwe bouwcode en een 
herziening van de achterhaalde verkavelings-
voorschriften. Op die manier zorgen we er 
ook voor dat nieuwe projecten meteen passen 
in onze gemeente en voldoen aan de actuele 
woonbehoeften.

Naast de woonbehoefte, is ook de behoefte rond 
energie aan het veranderen. Steeds meer inwo-
ners rijden elektrisch of verwarmen hun wo-
ning met een warmtepomp. Ook ondernemin-
gen en landbouwbedrijven produceren meer 
eigen energie en hebben behoefte aan grotere 
capaciteit. Het opvangen van de energietransi-
tie is noodzakelijk als we onze gemeente klaar 
willen maken voor de toekomst. 

“ALS HET AAN N-VA LIGT, 
VERDUBBELEN WE  

HET BUDGET  
VOOR CULTUUR.”

WAT ZIJN DE  
KRACHTLIJNEN  
RICHTING 2030?

We brengen de gemeentelijke schuld 
terug onder controle en streven naar 
een belastingverlaging tegen het 
eind van de bestuursperiode. 

We zorgen voor een inhaalbeweging 
voor wegen en gebouwen: een ambi-
tieus actieplan voor de renovatie en 
het energiezuinig maken van onze 
verouderde gemeentelijke gebouwen, 
een wegenrenovatieplan voor het 
onderhoud en vernieuwing van fiets- 
en voetpaden én de vernieuwing van 
onze dorpskernen.

Niet passief toezien, maar vastpak-
ken. We zorgen voor een stroom-
stoot op vlak van lokale economie, 
cultuur, sport, jeugd, erfgoed en 
kinderopvang.

Om dit alles mogelijk te maken, zetten we 
het huishouden op orde. Plannen zijn er 
niet om in de kast te laten liggen, ze moe-
ten in actie worden omgezet. De N-VA 
staat voor efficiënt en verantwoordelijk 
bestuur. Zo brengen we de opgebouwde 
schuld onder controle en willen we de 
doorgevoerde belastingverhoging tegen 
het eind van de bestuursperiode terug 
afbouwen. 

BEERNEM
4x

N-VA Beernem

@nva_beernem

Volg ons op onze socials en mis niets 
van de komende campagne!


